
درودگر: برنامه باشگاه استقلال این 
بوده که مجیدی موفق نباشد

عضو هیأت رئیسه سازمان لیگ فوتبال معتقد است 
مدیران باشگاه استقلال برنامه داشتند فرهاد مجیدی در 
تیم فوتبال این باشگاه موفق نباشد. به گزارش تسنیم، 
صادق درودگر درباره بازگش��ت آندره آ استراماچونی به 
تیم فوتبال اس��تقلال اظهار داش��ت: استقلال با فرهاد 
مجیدی ۲ نایب قهرمانی به دس��ت آورد اما شب داربی 
خبر می دهند مدیرعامل استقلال در اروپا با استراماچونی 
مذاکره می کند. آیا در این شرایط اعضای تیم امیدی به 
آینده و انگیزه ای برای بازی کردن دارند؟ برنامه این بوده 
که مجیدی موفق نباش��د. آیا کس��ی با 40 سال سابقه 
مدیری��ت در ورزش، بازتاب عملک��ردش را نمی بیند؟ 
درودگر با بیان اینکه اگر استراماچونی به ایران بازگردد، 
برای پیشواز به فرودگاه می رود و وکیلش می شود، تصریح 
کرد: بیش از 80 پرونده با مبلغ 45 میلیون یورو در فیفا 
از فوتبال ایران موجود است. استراماچونی گفته زمانی 
مذاک��ره می کنم که یک میلیون و 600 هزار یورو به او 
پرداخت شود و سپس وزیر ورزش نامه بدهد که قانون 
عدم حضور مربیان خارجی در ایران لغو می شود؛ یعنی 
خودش را در حد وزیر ورزش دیده است و من این را از 

جایی معتبر شنیده ام. 

گل محمدی: با تمام وجود فصل بعد هم 
برای سربلندی پرسپولیس می جنگم

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: دست در دست 
هم و با تمام وجود برای س��ربلندی پرسپولیس در لیگ 
قهرمانان آسیا، سوپرجام و فصل بعد می جنگیم. یحیی 
گل محمدی در تمرین هفته گذش��ته تیم پرسپولیس 
با انتقاد از عملکرد مدیریت باش��گاه اعلام کرد نامه عدم 
هم��کاری اش را تحوی��ل می دهد و پ��س از اتمام لیگ 
قهرمانان آس��یا با این تیم هم��کاری نمی کند. هر چند 
پس از صحبت هایی که مسؤولان پرسپولیس با سرمربی 
ای��ن تیم انجام دادن��د، وی از موضع خود کوتاه آمد و با 
انتشار یک پس��ت در صفحه اینستاگرامش رسما اعلام 
کرد فصل آینده هم در پرسپولیس فعالیت خواهد کرد. 
در قسمتی از متن پست گل محمدی آمده است: دست 
در دست هم و با تمام وجود برای سربلندی پرسپولیس 
در لیگ قهرمانان آسیا، سوپرجام و فصل بعد می جنگیم. 
درددل ها و گلایه هایی وج��ود دارد اما خود را برای یک 
چالش جدید و بزرگ تر آماده کرده ایم. دیگر به اینکه چرا 
در نقل و انتقالات ۲ س��تاره تاثیرگذار خط حمله تیم را 
از دست دادیم یا اینکه چرا برخی گزینه ها جذب نشدند، 
فکر نمی کنیم. ما پرسپولیس هستیم و وقتی با هم باشیم 

اتفاقات بزرگی را رقم خواهیم زد. 

پروتکل برگزاری لیگ کشتی
ابلاغ شد

نح��وه برگزاری رقابت های لیگ برتر کش��تی )آزاد و 
فرنگی( مطابق دس��تورالعمل بهداشتی مقابله با کرونا، 
از س��وی وزارت بهداش��ت به وزارت ورزش ابلاغ ش��د. 
ب��ه گزارش ایس��نا، در 7 بند دس��تورات لازم به منظور 
برگزاری رقابت های لیگ کشتی )آزاد و فرنگی( به صورت 
متمرکز طی ۲ هفته در اس��تان ته��ران با رعایت کامل 
دستورالعمل های بهداشتی از سوی وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی به وزارت ورزش ابلاغ شد. در این نامه که 
از سوی رئیسی، معاون بهداشت وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی به علی نژاد، معاون توسعه ورزش قهرمانی 
و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان ارجاع شده، آمده است 
که با توجه به درخواست رئیس فدراسیون کشتی مبنی 
بر بررس��ی وضعیت برگزاری مسابقات لیگ برتر کشتی 
 )آزاد و فرنگی( جهت برگزاری این لیگ در صورت رعایت

7 بند ذیل مانعی وجود ندارد. 
۱- قبل از حضور ورزشکاران در سالن، به منظور تمرین 
و مسابقه تست پی سی آر انجام و در صورت منفی بودن 

اجازه شرکت خواهند داشت. 
۲- برگزاری تمرین و مسابقه بدون حضور تماشاچی 

مجاز است. 
۳- در طول برگزاری و انجام تمرینات، قرنطینه کامل 
همه افراد درگیر اعم از ورزشکار و غیرورزشکار حداقل به 

مدت 6 روز اعمال می شود. 
4- اعمال نظارت بر قرنطینه بر عهده فدراسیون کشتی 
 و باشگاه هاس��ت و نظارت عالی با همکاری دانشگاه های

علوم پزشکی مستقر در تهران صورت می گیرد. 
5- در صورت ارائه تمرینات و مسابقات بیش از 6 روز 
و ضرورت برگشت و مراجعه نزد خانواده خود، در صورت 
اعزام برای تمرین و مسابقه تست پی سی آر با نتیجه منفی 

و قرنطینه الزامی است. 
6- همه موارد فوق شامل تمامی افراد از جمله داوران، 
مربیان، سرپرستان و نیروهای خدماتی است که در اردوی 
تمرینات و زمان مسابقات در سالن های برگزاری مسابقه 

حضور خواهند داشت. 
7- برگزاری تمرینات و مسابقات به صورت متمرکز در 

استان تهران خواهد بود.

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
دولت های بحرین و امارات متوجه 
این باشند که این اقدام، رژیم صهیونیستی را یک سنگر دیگر 
به آنها نزدیک تر کرده است و بر نابودی این حکومت ها تاثیرگذار 
خواهد بود؛ پیش از آنکه بخواهد ادامه حیات آنها را ضمانت 
کند. بهتر است هم بحرین و هم امارات تا دیر نشده، به جبهه 
مقاومت و ضدصهیونیستی بپیوندند و اجازه تنفس مصنوعی 
به رژیم صهیونیستی را ندهند. رژیم صهیونیستی فکر می کند 
با اینگونه اقدامات طول عمر خود را بیشتر خواهد کرد اما باید 
مطمئن باشد اینگونه اقدامات قلب تپنده ملت های مسلمان 
منطقه را به درد آورده و اراده آنها را برای ایستادگی در برابر 
رژیم صهیونیستی و نابودی آن قوی تر خواهد کرد. بحرین و 
امارات هر ۲ عضو سازمان همکاری اسلامی هستند که یکی 
از آرمان های این س��ازمان، آزادی فلس��طین و ایستادگی در 
برابر رژیم صهیونیس��تی اس��ت. مطمئنا با این اقدام، جایگاه 
این ۲ کش��ور در بین ملت های مسلمان پایین خواهد آمد و 
مورد اعتراض کشورهای اسلامی قرار خواهد گرفت. البته اگر 

بعد از پیوستن امارات به اتحاد با رژیم صهیونیستی، دبیرکل 
سازمان همکاری اسلامی، موضع  قاطعی داشت، امروز شاهد 
اقدام بحرین در این زمینه نبودیم. همچنین اگر اتحادیه عرب، 
در این زمینه موضع گیری کرده بود، امروز این اتفاق از سوی 

بحرین رخ نمی داد. 
به زعم ملت ها و دولت های مقاوم منطقه، جایگاه پادشاهان 
بحرین و امارات از بین رفته است، هر چند مردم مسلمان بحرین 

و امارات جدای از سران کشورهای شان هستند. 
این سناریوی ترامپ در وعده های انتخاباتی بوده و امارات 
و بحرین به ستادهای تبلیغاتی ترامپ تبدیل شدند ولی سران 
این کش��ورها مطمئن باش��ند بعد از انتخابات آمریکا، شاهد 
فشار و تهدیدهای بسیاری از سوی رژیم صهیونیستی با چراغ 
سبزی که آمریکا نشان خواهد داد علیه بحرین و امارات که 
دست دوستی به سمت رژیم جعلی صهیونیستی دراز کردند، 

خواهیم بود. 
* نماینده مردم اراک در مجلس شورای اسلامی/ 
کارشناس بین الملل

ادامه از صفحه اول
آنها با این کار قاتل را مظلوم جلوه 
می دهن��د و انگار ه��ر کس او را محاکمه کن��د، ظلم کرده 
اس��ت، به عبارت دیگر انگار خانواده مقتول ظالم اند که حق 
خود را می خواهند. اینگونه آنها قبح قتل را نیز ناخواسته از 
بین می برند. هم��ان گروه که اینگونه در برابر حکم قصاص 
ایستادگی می کردند اما وقتی رومینا اشرفی به دست پدرش 
به قتل رسید، از همان روز اول خواستار تکه تکه کردن پدرش 
بودند و از قوه قضائیه برای او شدیدترین نوع مرگ را خواستار 
بودند. این استانداردهای دوگانه اما جز جوسازی اجتماعی و 
اختلال در روند اجرای احکام و رسیدگی بحق به ذی حق آن 

چه اثری داشته است؟ اینکه کسی چون حامد بهداد پشت 
تریبون با ژست خیرخواهانه بگوید: »از همه کسانی که مشتی 
و ذی صلاح هستند؛ از قاضی و مسؤولان و کسانی که به نحوی 
با این موضوع مرتبط هستند، تجدیدنظر و عشق می خواهم و 
امیدوارم صدایم دوستانه به آنها برسد«، در حالی که قوه قضائیه 
نقشی در قصاص و یا عدم قصاص ندارد، آیا جز فشار اجتماعی 
بر خانواده اولیای دم تاثیری بر مساله می گذارد؟ آیا اساسا یک 
بار خودشان را جای خانواده مقتول می گذارند که تحت این 
فشارها قرار می گیرند؟ طبیعتا نه! تنها با صحبت های احساسی 
و قرار گرفتن در پوزیشن مصلح اجتماعی آن هم به غلط، یک 

آشفتگی اجتماعی ایجاد می کنند.

یک بار به جای خانواده مقتول بنشینید! امارات و بحرین؛ ستاد تبلیغاتی ترامپ 

پیشنهاد پورتو به مدافع تیم ملی فوتبال
مدافع ایرانی ترابزون اسپور با پیشنهادی از پورتوی پرتغال مواجه شده، هر چند این انتقال منوط به مجوز باشگاه ترکیه ای است. مجید حسینی، مدافع 
سابق استقلال که در باشگاه ترابزون اسپور از تیم های سوپرلیگ ترکیه توپ می زند، در ماه های اخیر با پیشنهادات جالبی از سوی برخی باشگاه های اروپایی 
مواجه ش��ده اما آخرین و جالب ترین پیش��نهاد او از باش��گاه پورتو، قهرمان پرتغال است که چند روز قبل مهدی طارمی، مهاجم ایرانی را به خدمت گرفت. 

فدراسیون فوتبال ایران 8 ماه است با فیفا 
درگیری اساس��ی دارد. ابتدا فیفا جلوی 
برگزاری انتخابات فدراسیون را گرفت و پس از آن، موضوع اصلاح 
اساسنامه را مطرح کرد؛ مساله ای که از سوی ایران پذیرفته شد 
و البته چاره ای هم جز پذیرفتن ماجرا وجود نداشت، چون اگر 
قرار است عضو جامعه جهانی فوتبال باشیم، باید در چارچوب 
قوانین و مقررات فیفا قرار بگیریم، همان طور که فیفا هر چیزی 
درباره اصلاح اساسنامه مطرح کرده است را پذیرفته ایم. حتی با 
حذف وزیر ورزش و معاونش از مجمع و تغییر بند اول اساسنامه 
که طبق مصوبه مجلس شورای اسلامی بوده است و قانون کشور 
محسوب می شود، فراتر از قوانین داخلی کشورمان عمل کردیم. 
از موضوع اساسنامه که بگذریم، اخیرا در ماجرای پرونده مارک 
ویلموتس که فیفا، ایران را محکوم به پرداخت بیش از 6 میلیون 
یورو به این مربی کرد، مس��ائل زیادی در داخل ایران مطرح 
شد. از جمله برخورد با 8 عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال 
که با اهمال کاری چنین خسارت سنگینی را به کشور تحمیل 
کردند. راهکار برخورد با این مدیران، در جایی که فیفا با عدم 
تأیید اساسنامه عملا مجمع فدراسیون را منفعل کرده است، 
رسیدگی قضایی به تخلف مقصران این خسارت بود. مجلس 

ش��ورای اس��لامی و به دنبال آن سازمان بازرسی کل کشور و 
قوه قضائیه این موضوع را دنبال کردند که فیفا بلافاصله اخطار 
داد و فوتبال ایران را تهدید به تعلیق کرد. آن هم در شرایطی 
که فیفا همیشه دم از شفافیت مالی و برخورد با فسادهای مالی 
می زند. سوال اینجاست: آیا فیفا فرآیند بررسی پرونده مارک 
ویلموتس در داخل ایران را به درس��تی دنبال کرده است که 
برخورد با خاطیان آن را دخالت شخص سوم در فوتبال می داند؟ 
آیا از اتفاقات رقم خورده از سوی هیأت رئیسه خبر داشته است که 
با برخورد قضایی با آنها مقابله می کند؟ آنچه اما نمود بیشتری 
پیدا کرده و نشان می دهد فیفا پا را فراتر از اختیاراتش گذاشته، 

ورود به مساله حکمی بوده که قوه قضائیه درباره نوید افکاری 
صادر و اجرا کرد. فیفا همچون کمیته بین المللی المپیک خود 
را صاح��ب اختیار دیده تا نس��بت به تصمیمی در قوه قضائیه 
ای��ران نظر بدهد؛ همان طور که جلوگیری از اجرای حکم این 
کشتی گیر سابق که طبق گفته های خودش مرتکب قتل شده 
است، در اظهارات مقامات آمریکایی و دونالد ترامپ هم دیده 
می شد. قوه قضائیه پس از بررسی کامل پرونده حکمی را صادر 
کرد اما فیفا فرسنگ ها آن طرف تر دادگاه غیابی تشکیل داده و 
برخلاف شعار خودش وارد مسائل غیرورزشی و سیاسی شده 
است. فدراسیون جهانی فوتبال که خود را عاری از تصمیمات 
سیاسی می داند، چگونه است که با اعمال تحریم های آمریکا 
علی��ه ایران، حتی راه پرداخت پول به برخی س��رمربیان را از 
طریق حساب ایران در فیفا بست؟ چگونه است که فیفا خود را 
صاحب اختیار می داند حتی جلوی برخورد با خاطیان به وجود 
آوردن فاجعه ویلموتس را بگیرد؟ اگر فیفا واقعا به دنبال عدالت و 
حقوق بشر است، چرا یک بار در رسانه رسمی خود در شبکه های 
اجتماعی در قبال تحریم های آمریکا علیه ایران موضع گیری 
 نکرده است؟ دقیقا همان کاری که اخیرا درباره رأی قوه قضائیه

 انجام داد. 

سیاست های دوگانه فیفا علیه ایران و دخالت در امور داخلی کشورمان

از ویلموتس تا قضیه افکاری
فیفا

زهره فلاح زاده: پرس��پولیس در فصل نقل و انتقالات بازار خیلی 
زود موفق ش��د با بازیکنان مدنظرش قرارداد امضا کند. البته این 
تیم در این فصل ۳ مهره اصلی خود یعنی علیرضا بیرانوند، مهدی 
تراب��ی و عل��ی علیپور را در اختیار ن��دارد و باید دید نفرات جدید 
می توانند جایگزین های خوبی برای آنها باشند یا از این حیث یحیی 
گل محمدی متضرر خواهد شد.  »وطن امروز« با سید ضیا عربشاهی، 
پیشکسوت پرسپولیس درباره نقل و انتقالات پرسپولیس و مسائل 

مدیریتی تیم گفت وگو کرده است. 
***

  فصل نقل و انتقالات اس�ت؛ خریدهای جدید پرسپولیس را 
چطور دیدید؟

یحی��ی گل محمدی با توجه به  ش��ناختی که روی بازیکنان 
مدنظرش داشت و آنها هم بهترین های هر تیم بودند، خریدهای 
خوبی داشت. من فکر می کنم با این گزینه هایی که گل محمدی 
گرفت، غیبت بازیکنانی مثل علیپور و ترابی به چش��م نمی آید. 
البته در موثر بودن بازیکنان جداش��ده هی��چ تردیدی ندارم و 
می دانم آنها نقش بس��زایی در قهرمانی های اخیر پرس��پولیس 

داشتند. 
  پس شما از خریدهای پرسپولیس راضی هستید؟

بله! پرس��پولیس در هر پست ۲ بازیکن خوب دارد و یحیی 
توانست بهترین های هر تیم را جذب کند. 

  بازیکنانی مثل ترابی و علیپور درخواست مبلغ بالایی داشتند 
تا در تیم بمانند؛ به نظر شما چنین مبالغی را باید پرداخت کرد؟

علیپور در حد و اندازه ای نبود که بهترین بازیکن لیگ برتر بشود. 
بشار رسن یک سر و گردن بهتر از او بود و حتی وحید امیری جزو 
بهترین بازیکنان پرسپولیس و لیگ برتر بود. زمانی هم که علیپور 
را به پرس��پولیس آوردند، حتی من گفتم او در قواره پرسپولیس 
نیست ولی او توانست خودش را با تیم وفق دهد و دل تماشاگران را 
به  دست آورد. همین باعث شد برای تیم پرسپولیس خیلی گلزنی 
کند اما به هر حال بازیکنان جدید جای این بازیکنان را پر خواهند 
کرد. مدیرعاملی که روی صندلی مدیریت باش��گاه های استقلال 
و پرسپولیس می نشیند، مقصر بستن چنین قراردادهایی است. 
اسپانسرها کلی پول می دهند اما باز هم باشگاه  ها بدهی سنگین 
دارند. مدیران نابلدی مثل آقایان طاهری و عرب به پرس��پولیس 
آمدند و چه بدهی هایی که به جا گذاشتند. الان هم مقصر دلالان 
نیستند، مدیران ما هستند که نمی توانند در قرارداد بستن خوب 
مدیریت کنند. همه ما دل مان برای پرسپولیس که این همه بدهی 

بابت قراردادهای سنگین دارد، می سوزد. 
  همچنان هم پرسپولیس مدیرعامل ندارد!

واقعا تأس��ف می خورم که آقای سلطانی فر، وزیر ورزش برای 
انتخاب مدیرعامل پرس��پولیس این همه تعلل دارد. ما مدیران 
بزرگی مثل آقای گرشاس��بی داریم، چرا نباید به پرس��پولیس 

بازگردد؟ 
  از عملکرد رس�ول پناه، سرپرس�ت مدیرعامل�ی تیم راضی 

هستید؟
آقای رسول پناه تا جایی که توانسته بدهی ها را پرداخت و 60، 
70 درصد حقوق بازیکنان را به حس��اب آنها واریز کرده است. 
عملکرد او تا اینجای کار خوب بوده است اما متأسفانه بدهی به 

قدری است که کارهای مفید او دیده نمی شود. 
  بده�ی برانکو پنجره تیم را می بندد؛ مس�ائل مالی همیش�ه 

مشکل ساز بوده است. 
تماش��اگران همیشه برانکو را حمایت کرده اند. بهتر است او 
کمی خویشتندار باشد و فرصتی بدهد تا مشکلی برای پرسپولیس 

به وجود نیاید و بدهی پرداخت شود. 
  چه راهکاری برای حل بدهی های همیشگی این تیم ها دارید؟

وزارت ورزش بده��ی روی بدهی م��ی آورد، چرا که مدیران 
کار نابلد را برای ۲ تیم بزرگ ایران انتخاب می کند و آنها هم با 
بستن  قراردادهای اشتباه مشکلات را بیشتر می کنند. به نظر من 
پرسپولیس را باید در اختیار شرکت پیشکسوتان این تیم بگذارند. 
این تیم نیازی به هیچ نهادی ندارد. فقط ۱0 س��ال بسپارند به 

این شرکت، آن وقت بدهی هم به وجود نمی آید که هیچ، بلکه 
درآمد هم کسب می کند. 

  شما موافق قانون منع جذب خارجی ها هستید؟
اگر مدیری باشد که بتواند در نحوه بستن قراردادها حرفه ای 
عمل کند، چه اش��کالی دارد که خارجی ها بیایند اما این مدت 
بازیکن��ان ضعیف خارجی به ایران آمدند و پول زیادی به جیب 
زدند. بازیکنی مثل جونیور در فصل گذشته چه عملکردی داشت 

که بالای 500 هزار دلار از پرسپولیس بگیرد؟
  یحیی گل محمدی چندبار تهدید به استعفا کرد؛ برای مربی ای 
که با مبلغ س�نگینی به پرس�پولیس آمد، این قهر و آش�تی ها 

درست است؟
کلی پول دادند به شهرخودرو که او به پرسپولیس بیاید. وقتی 
40 میلی��ون هوادار من مربی را تش��ویق می کند و حمایت هم 

می شوم، نباید مدام باشگاه را تهدید به استعفا کنم!
  پرسپولیس می تواند فصل بعد هم با این خریدها و مدیریت 

قهرمان شود؟
پرس��پولیس کار س��ختی در فصل بع��د دارد، چرا که همه 
می گویند این تیم دیگر نمی تواند قهرمان شود. با توجه به اینکه 

دیگر تیم ها هم تقویت شده اند، کار پرسپولیس آسان نیست اما 
قهرمانی مجدد دور از انتظار هم نیست. 

  لیگ قهرمانان آسیا هم پس از وقفه ای طولانی برگزار خواهد 
شد؛ پرسپولیس شرایط چندان خوبی ندارد، فکر می کنید بتواند 

از مرحله گروهی صعود کند؟
وقتی صحبت از استعفای گل محمدی شد، بازیکنان از نظر 
روحی- روانی بهم ریخته بودند اما شرایط الان تیم ایده آل است و 
بازیکنان به دنبال این هستند ثابت کنند فوتبال ایران حرف اول را 
در آسیا می زند. مطمئن باشید همه اعضای تیم به فکر این هستند 
از گروه شان بالا بروند. ایرانی ها در لیگ قهرمانان کاری خواهند 
کرد کارستان. البته امروز هم دیدم یحیی به عنوان سرمربی متنی 
را در اینستاگرام گذاشته و عنوان کرده است برای فصل بعد هم 
می ماند. همین موضع س��بب می شود بازیکنان با آرامش لازم، 
همه توان شان را در بازی های لیگ قهرمانان در زمین بگذارند. 
وقت��ی مربی تیم می گوید من بعد از این چند بازی می روم، آن 
وقت بازیکن هم مردد می ماند تکلیفش چیست اما خوشبختانه 
 با حرفی که یحیی زد و گفت می مانم، حالا خیال همه از آینده

جمع است. 

اظهار تأسف  سید ضیا عربشاهی در گفت وگو با »وطن امروز«  از انفعال وزارت ورزش 
برای انتخاب مدیرعامل پرسپولیس

منتظر چه هستید؟
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    اولیایی: حرکت فیفا مشکوک است     
نوید افکاری، کش�تی گیری ک�ه در ناآرامی های 
چن�د س�ال قبل با اعت�راف خودش محکوم ش�ده 
بود، روز ش�نبه قصاص شد. فیفا درباره حکم اعدام 
افکاری، چند روز پیش دخالت کرده و خواستار لغو 
این حکم ش�ده بود. اینکه این اتف�اق چه ارتباطی 
به فدراس�یون جهانی فوتبال دارد، خودش علامت 
سوال بزرگی است. سید کاظم اولیایی، مدیر عامل  
اسبق باشگاه استقلال در این باره به »وطن امروز« 
گفت: متأسفانه برای نخستین بار است که فیفا وارد 
حوزه ای ش�ده که نباید بش�ود. جای تأس�ف دارد 
ول�ی باید با دقت موضوع مورد بررس�ی قرار بگیرد 
که چرا فدراس�یون جهانی فوتبال این کار را کرده 
و چه کس�انی پش�ت این قضیه بوده اند. حواس مان 
به صهیونیس�ت ها ک�ه دنبال کندن چاه هس�تند 
و می خواهن�د م�ا را درون آن بیندازند، باش�د. در 
حوزه فوتبال باید به فکر شکستن تحریم هایی که 
 آمری�کا و صهیونیس�ت ها علیه ما اعم�ال کرده  اند
باشیم، نه اینکه درباره کشتی گیر صحبت شود. به نظر 
من باید یک میزگرد تشکیل دهیم تا پاسخ خطایی را 
که فیفا مرتکب شده با احتیاط و کارشناسی بدهیم. 
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